
Referat fra styremøte 11.02.2020

   Referat fra styremøte i Bydalen vel 11. februar 2020 kl. 19:00-20:30

  

    

              Navn:      Tilstede:     
               Egil Sekkelsten            Ja     
               Pernille Meum            Ja     
               Tom Øystein Jonassen           Ja (referent)     
               Loyd Nilsen            Ja     
               Maria Brevik            Ja     
               Tom Eirik Bartholdsen           Nei     
               Thorvald Munch-Møller           Ja     
       

    

     Saker:                    1. Egil Sekkelsten ønsket velkommen                       2. Siden sist.          
Maria har fått tilbud på benk til Flex busstoppet i Sissis vei. Vedtak: Egil skriver søknad om
finansiering til Cicignon lokalsamfunnsutvalg. Husk Avklaring med grunneier viktig. (Se også
styremøte 17.10.2018 sak 4)
    
     Pernille har kontaktet Skolt eiendom om stien på østsiden av Bingedammen.
Tomtegrensene er ikke helt klare, med Skolt eiendom er veldig positive til utbedring av
overvannsituasjonen. Vedtak: Pernille undersøker mulighet for at kommunen tar ansvar for
utbedring og vedlikehold av stien. Subsidiært: styret i Bydalen vel legger ut planker/heller for å
hjelpe turgåere tørrskodd over bekken. (fortsatt fra styremøte 24.01.2020 sak 9)
    
      
    
     3. Høringssvar vedrørende tennisbanen og Mørkedalen. 
    
     Petters utkast til velforeningens høringssvar til utkast til arealplan har vært til høring i styret.
Petter skriver nytt utkast til høringsuttalelse. (fortsatt fra styremøte 24.01.2020 sak 12)
    
     Egil er blitt kontaktet av Stig Torp som har oppdaget noen endringer for Mørkedalen i
arealplanen. (Se også styremøte 30.05.2018 sak 7 og 17.10.2018 sak 2)
    
      
    
     4. Inn mot årsmøtet 26. mars kl 18:30.
    
     Leder, kasserer og sekretær er på valg. Pernille undersøker mulig pauseunderholder.
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     5. Neste styremøter: 
    
     10. mars og 17. mars
    
      
    
     6. Eventuelt. 
    
     Pernille ønsket at Bydalen vel skal legge til rette for garasjesalg på garasjesalgdagen 26.
april.
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